



故事梗概

动物园的犀牛饲养员"马路" ,爱上了他美丽的女邻居" 明明",他为她做了一切可 以想到的事, 而她的心却 始终属于她的"艺术家"陈飞 。

日渐滋生的绝望令马路越来越偏执,以至可以不惜一切代价得到明明。执着的马路会赢得朋友们的理解吗?这份穷途末路的爱情又将通向哪里.....

赵烜赫 饰演 马路



I am a junior majoring in Management. I was previously cast in TV series This Is the First Time and We Are Youth. I made my first stage debut with The Insanity. I believe that Lu Ma in Rhinoceros in Love is a role full of challenging and fun for any actor. I tried to live myself as him, stand in his shoes, and feel what he feels. I really enjoyed the happiness and thoughts this role brought to me. Meanwhile, I am looking forward to the chemistry with other actors in this show!

赵烜赫,大三,Management专业。参演过电视剧《破天荒》《我们十七八》,话剧《你好,疯子》。我相信对任何一个演员来说,《恋爱的犀牛》中马路这个角色都是充满着挑战性和趣味性。我试着把自己生活成马路的感觉,去体验角色在剧中真实的想法和路感。我很享受这个角色带给我的快乐和思考。同时,我也很期待与其他演员们在剧中的精彩碰撞!

王芮晴 饰演 明明



Hi, I'm Maggie, a SPEA freshman major in Human Resource Management. I casted in The Insanity as Lily, and during The Night Of Drama, I was managing lights for the entire show. For Rhinoceros in Love, I'm casting the main actor Lu Ma's neighbor, MingMing. As a main character in this show, she is special and different from the most of the characters on stage. She loves what she loves, and she wouldn't change her mind for a bit even there is a 'better' option. I'm so exciting to put out this show with everyone in this group, and I hope the audience are able to enjoy the time with us!

王芮晴,大一,专业人力资源。在上学期有幸以演员的身份参与了《你好,疯子"》的演出,并在话剧之夜中担任了灯光管理。这次我将在"恋爱的犀牛"中饰演明明,一个热烈的,执着的,特立独行的女孩儿。在她的身上,就算是两种完全相反的特性也丝毫不足见。我很期待在演出中能够尽我所能的来呈现这个角色,与其他演员一起呈现出一场让观众们产生共鸣的精彩演出!



疾基时在

李竞博 饰演 大仙

I am Jingbo Li, sophomore, major in psychology, and am very happy to see you again on this stage. Differ from the otherworldly violinist I played last time, this time I will be "Da Xian". He is an ordinary guy but the ne'er-do-well in others' eyes. Although it is hard to acknowledge, in fact I really enjoy playing "Da Xian". Being such an ordinary person, I do not need to care much about the "good manner" and could express myself in a more liberal way. Tell me please if you like him!

诉我哈!

洪烽 饰演 牙刷



I'm Hong Feng. Currently, I am a sophomore in IU with Marketing major. I used to be an event host and radio host in front of audience. Heping Chinese Theatre Club offered me a brand-new experience as an actor. In 2016, I played Yuan Laoban in Secret Love for the Peach Blossom. In 2017, I worked as stage manager in The Insanity. By participating theatre from on-stage to off-stage, I have a better understanding of theatre. Today, I am going to play "Toothbrush" who is a salesman with passion but cowardliness in Rhinoceros in Love. I sincerely hope that the audiences are able to understand the faith and loss of the new generation towards life through my character.

我叫洪烽,今年大二,商科专业。 我曾经有过播音和主持的经验。2016年参与并 主演了和平剧社《暗恋桃花源》剧目,饰演袁 老板。2017年担任和平剧社《你好,疯子》的 舞台总监。从台前走到幕后,再重新回到舞台 ,我对于话剧有了更深的感悟和解读。这次, 我将尝试'牙刷'这一角色,一个热血积极但又 有些懦弱的推销员。我希望,观众能通过牙刷 看到这一代年轻人的坚持与迷惘。

杨开琳 饰演 莉莉



I'm Kailin Yang, a student pursuing my Master's degree in Human-Computer Interactiondesign. Acting is similar to interaction design in the way that both requires understanding others and building empathy. I am quite even-tempered in real life, but I enjoy feeling extreme emotions and being a different person in dramas. I used to perform a lot in high school, but did not remain active on stage during my undergrad years. I am glad to have this opportunity to act in Rhinoceros In Love, and I hope our performance would leave an echo in your heart.

我叫杨开琳,来自江苏小城镇江,现在读人机交互设计研究生。表演和交互设计一样,都需要深入了解与自己不一样的人,的产生同理心。我生活中是一个比较平和产生人,但我喜欢在戏剧中体会强烈的感与各种表演,读本科时却很遗憾没有继续在舞台上活跃,读本科时却像淡有继续在舞台上活跃,读本科时起诠释年轻人的爱情,着望能够引起大家的共鸣。





张墨凡 饰演 黑子

Mofan Zhang. Sex: Male. Likes: Female. Math and Physics
Senior. Nick name: Wang Feng(a chinese pop rock singer with fluffy hair) and giraffe. Casting: Heizi. He is a card partner of Malu too kill time with. Would fall into the category of desperate asain guy under today's standard.

张墨凡,性别男,爱好女。数学和物理系大五。绰号有汪峰、数学和大五。绰号有汪峰、颈鹿等。因最后一学期闲来无事,被某(刘)某(晓)某(航)同学骗去audition。后得到黑子同学骗去audition。后得到黑子和人人,马路时间的纯屌丝牌友之,用来打发时间的纯屌丝牌友之。

种用中

张诗琪 饰演 红红

I am Shiqi Zhang (Chloe), a freshman studying advertisement design. I am interested in performing, therefore I thought maybe I could try once. I am glad to join the cast of Rhinoceros in Love, in which I will play the role of an unpopular actress called Hong Hong. In my view, even though Hong seems to be insensitive or careless, she actually understands things very clearly, and insists on what she wants (to pursue). I will definitely try my best to perform, and I hope to learn and grow with my team members.



胡晗雨 饰演 经纪人

Hi, I'm anti-serious independent filmmaker, Hanyu. I'm so glad I can be an actor one day which I always want to try in my films. My character Agent is a retired punk who got a job in entertainment company and loves taking private jobs. Like young white collar who show off his Paris trip to the females co workers in the subway, and rich classmate who show off his house in homecoming reunion. Lol, I guess I really like these punk characters.

陈昱锦 饰演 恋爱教授



Hi,everyone. This is the first time I play a role in drama. and also the first time i experienced another person's mental activity through my own view. Professor love is a challenging role for me. He has a lot of attributes that I can not find on myself. It is really a wonderful experience.

陈昱锦。大三,金融专业。大家好,这是我第一次尝试话剧表演,也是我第一次尝试话剧表演和分析对外一个人物的情绪和感受。恋爱教授这个角色对我来说是有挑战性的,在外身上所具有的很多情感特质是我他的生活中不具备的,能够通过他为我体去体会这种特质对我来说是一个很奇妙的体验。



导演 李语谦

执行导演 张晓儒

制作人 于典

舞台总监 黄卓曼 田豆

道具设计 刘晓航 张一帆 魏易瑶 赵放 曹家欣

服装设计 吴霜 周苑 喻曼珍

化妆造型 贾露

灯光设计 罗琦儿罗涵竹

音效设计 孙宁 邓静一

摄影 戴鹳凝 励嘉蔚 于昕东 刘非萁

文案宣传 靳丹阳 张舒岚 刘倩余

海报制作 周佳

网页制作 魏易瑶

纪录片制作 戴鹳凝

Program制作 靳丹阳 魏易瑶

售票 田若辰

场务 高翘楚 王卓然Caroline 葛小川 靳丹阳

王卓然 张新卓 刘倩余 杜昕芮 孙可琛 于潇玥 张一帆 郝彬睿 杨雯淇 王潇蔚 束昶慧 寸潇宇 夏雨晴 江华 崔靖妍

I'm Yuqian Li, Senior who majors in Cinema and Media Art: Study and Production, proprietor of Heping Chinese Theater Club. As a kid, I spent most of my free time on stage play acting, and I was on stage play tour as an actor of Guangzhou Drama Artistic Center. My short film Triple Kill was been chosen by Double Exposure program2018 (the Media School and Jacob Music School cooperate program) and showed on IU Cinema. In Heping Theater Club, I worked as executive director and stage manager of Secret love of peach blossoms, producer and trailer video producer of The Insanity. This is my first time being director of stage play. After these years, it's a huge honor for me to come back on stage and work on things I'm always passionate about. Thanks to all club member's support! By only twenty-seven days' preparation, we hope we can bring Rhinoceros in Love and the spirt of this stage play to more college audiences in the sincerest way.

李语谦,今年大四,电影学习与制作专业,和平剧社社长,即将在五月毕业。幼年活跃于表演舞台,曾作为广州话剧艺术中心演员参加巡演。导演拍摄的微电影入选the Media School和 Jacob Music School合作项目中,在iu cinema上映展出。在和平剧社期间曾担任话剧《暗恋桃花源》副导演与舞台总监,话剧《你好, 疯子》监制与宣传片制作。话剧与表演和电影,系连却又不同。多年变换了许多角色后刻到最初的舞台,我为这首次担任总导演的机会感到十分珍惜。感谢所有社团成员的信任,也希望在本次不足一月的准备下,我们能够最大程度的将给事爱话剧的大学生群体。



XIAORU ZHANG

I am Xiaoru (Jessie) Zhang, a freshman here at IUB, majoring in Cinema and Media. Since I have been very interested in theater production — specifically playwriting and directing — I joined the IUB Chinese Theater Club at the beginning of my first semester here. With the help of many great and artistically talented leaders and members of this club, I have gradually moved from contributing as a member of the advertising group to as an executive director. Starting this semester, I have been working with our club president, who is also the director of our new play, Rhinoceros in Love. Hope we could bring out another incredible play with the cooperation of every hard-working, sincere, and great member of IUBCTC.

张晓悠



チ

DIAN YU

Major Media Advertising Minor Marketing Sophomore

I love drama, love delicious food, love travelling, love fashion, and love everything which is good.

纠结爱哭天秤座,开朗爱笑贼欢脱。爱戏剧,爱美食,爱旅游,爱时尚,爱一切美好的事物。因为喜欢的东西都太完美,所以自己要不断努力才配得上啊!



SHUANG WU

I am director of Costume B Department and responsible for dressing and make up design. This is my second semester in Heping theater club.

Heping theater club is a big family and provide good opportunities for people who have different talents to contribute for the drama performance.

这是我第二个学期在和平剧社这个充满活力的大家庭中与大家一起合作。我们每一部话剧的成功 缺少不了各个部门的台前幕后合作与付出。感谢这个大家庭给了大家施展才华的平台, 让我能以结识大家互相学习进步。

吴是



黄草

ZHUOMAN HUANG

Hi, I am Zhuoman Huang, a junior Student in Media school. My hobbies are traveling, reading, volunteering, and filmming. I really enjoy all the time I spent in Heping theatre club with friends. I will Never forget all the sweat and memories on the stage.

我叫黄卓曼,大三,传媒学院film production专业,喜爱旅行,阅读,公 益,音乐,影视,对舞台保持一份热 忱。在和平剧社的这些时光里,和众 多志同道合的朋友们一起,学习话剧 ,为做一场好戏共同努力。感觉自己 收获了很多,也拥有了无数温暖难忘 的回忆。

NING SUN

I'm sound designer of IUBCTC. As a sociology major, I also minor in music for personal interest. It's my pleasure to be a backstage staff. I truly appreciate the platform that leads me to cooperate with other team members and to learn how to operate some music production softwares such as Qlab and Adobe Audition.

孙宁: 主修社会学,辅修音乐,目前在和平剧社担任音效设计。生活里可以没有美食,但不能没有音乐。剧社提供了机会让我与其他队员合作,并且不断学习并运用一些音乐制作软件,很荣幸能成为《恋爱的犀牛》的幕后一员。

孙宣文计



舞台思总版



DOU TIAN

I'm a first-year graduate student of Human-Computer Interaction/ Design at IU. Since my undergraduate study in Industrial Design, I have been working with design for a long time. I am interested in arts and outdoor activities. My experience as a volunteer in an independent theatre in China made me fall in love with drama and opera. Being involved in a play as a stage manager assistant can help me understand and appreciate this art from different aspects.

人机交互研一学生。从本科工业设计专业毕业后就一直从事设计相关工作。喜欢艺术和户外运动。大学期间在在一家独立剧场当志愿者,因此喜欢上了话剧。从事舞台监督的工作使我能够从多个角度加深对话剧的理解。

居基馬 **莎**

YUAN ZHOU

I come from Wuhan, China, and majors in Arts Management and Fashion Design. I'm interested in Costume Design, and I would like to find out the best costume for each character.

来自中国武汉的一个姑娘,活泼外向,服装设计和艺术管理专业,与艺术离不开边,对影视服装有着浓厚的兴趣。想要给每一个角色最贴近的装扮。

DANICA DAI

Junior, media major. In charge of taking stage stills and making documentary of Rhinoceros in Love. Learn photography since freshman year, and it has been three years till now. Enjoy feeling and recording the details in life, and using photo-language to communicate with the world.

大三,传媒专业。《恋爱的犀牛》中负责剧照以及纪录片的拍摄与制作。从大一开始接触摄影,到现在为止已经入坑近三年了。 喜欢感受并记录生活中的细节,用镜头语言与世界对话。

戴鹳溪



LU JIA

My name is Lu, I am a sophomore majoring in Human Resource Management. I am a huge fan of makeup and sharing makeup. Super lover of horror movies!

SPEA大二, HR专业。喜欢化妆, 也喜欢和大家分享化妆, 人称行动 的种草机。恐怖片深度爱好者。性 格有点慢热, 广东户口的江西人, 可以带你吃叉烧跟炒粉。

贾七汉露告型





XIAOHANG LIU

I'm Xiaohang, -i command, just respawned as a first-year master student in Human-Computer Interaction/Design. I'm the team leader of the most cost consuming team in IUBCTC: Stage property Team. I love jogging, reading books, and gaming. You can call me Xianny for short. Thanks for reading.

刘晓航,来自大连,人机交互设计研究生一年级。日常喜爱撸猫跑步阅读电玩,感谢剧社对我经费消耗大组的支持,希望可以给观众带来最精 (sheng) 致 (qian) 的观剧体验,谢谢。

罗泽



HANZHU LUO

Junior, major in Public Financial Management. In charge of lighting control. I learned how to control lighting since our first show. I really enjoy learning new things.

大三,公共金融管理专业.在社团 里担任灯光操作的职务。我从社 里第一部剧开始学习控制灯光。 我很喜欢学习新鲜的东西.

DANYANG JIN

I'm Danyang Jin, junior, majoring in Media Advertising and having a minor of Arts Management. I joined in He Ping Chinese Theatre Club since it established and played a role in its first theatre play "Love in Cherry Blossom Land". I am so glad to join the club. I also appreciated that He Ping Theatre Club provide me an opportunity to experience the charm of theatre in different perspectives.

我叫靳丹阳,大三,广告专业, 辅修艺术管理。大二加入了和平 剧社并在第一部剧社大戏《暗恋 桃花源》中饰演江太太一角,之 后转为幕后工作,现任宣传部部 长。 感谢和平剧社让我从不同角 度感受话剧的魅力。

斯 升 阳



感 谢 观 看 期 再 0

印第安纳大学和平剧社 IUBCTC

微信公众号 iubctc

Instagram hepingjushe

Youtube频道 Heping Chinese Theater Club

Email iubctc@gmail.com

官方网站 https://iubctc.wixsite.com/website